

# SINGERS WANTED!



Do you: Love to sing? Like the idea of being on National Television? Want to be a part of Canadian History? The Canada Games Gold Choir is looking for YOU! Raise your voice and be a part of the Hottest Summer in Half a Century!

- WHAT:** Sing in the Canada Games Gold Choir during the Closing Ceremonies at the 2017 Canada Summer Games
- WHEN:** Sunday, August 13, 2017 2 - 4 p.m.
- WHERE:** Investors Group Field

## REGISTER ONLINE BY **JUNE 15** TO BE A PART OF THIS UNIQUE OPPORTUNITY!

Under the direction of Neil Weisensel, the Canada Games Gold Choir will perform two musical selections in the 2017 Canada Games Closing Ceremony on August 13.

Every Canada Games Gold Chorister will receive a limited-edition Canada Games t-shirt to be worn on the day of the performance.

Music and recording will be provided in advance to all singers and one group rehearsal will take place prior to show day. Experience is not necessary.

REGISTRATION (MUST BE AT LEAST 16 YEARS OF AGE): <https://callsheet.me/roles/75>

CLOSING CEREMONIES PRESENTED BY:



FUNDED BY:



Canada



# CHORISTES RECHERCHÉS !



Est ce que vous : Adorez chanter? Aimez l'idée de passer à la télévision nationale? Voulez jouer un rôle dans l'histoire canadienne? Oui? Alors la Chorale en or des Jeux du Canada a besoin de VOUS! Faites vous entendre et soyez de la fête! Ce sera l'été le plus chaud depuis un demi siècle!

**QUOI :** Chantez dans la Chorale en or des Jeux du Canada lors de la cérémonie de clôture des Jeux d'été du Canada 2017.

**QUAND :** Le 13 août 2017 De 14 h à 16 h

**OÙ :** Investors Group Field

## INSCRIVEZ VOUS EN LIGNE POUR VIVRE CE MOMENT UNIQUE D'ICI LE 15 JUIN !

Sous la direction de Neil Weisensel, la Chorale en or des Jeux du Canada 2017 interprétera deux œuvres musicales lors de la cérémonie de clôture des Jeux.

Chaque choriste de la Chorale en or recevra un t shirt (en édition limitée) des Jeux du Canada, à porter durant la performance.

La musique et l'enregistrement des chansons seront fournis à l'avance à tous les choristes, et une répétition de groupe aura lieu la veille de la cérémonie de clôture. Il n'est pas nécessaire d'avoir de l'expérience de chorale.

INSCRIPTION (VOUS DEVEZ AVOIR AU MOINS 16 ANS) : <https://callsheet.me/roles/75>

CÉRÉMONIE DE CLÔTURE PRÉSENTÉE PAR :



FINANCÉ PAR :

